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Sz anowny P anie P rezyde nc i e !

W wyniku licznych zgloszei dokonywanych przez mieszkaic6w naszego miasta,

zwracam sig z wnioskiem o zrvigkszenie powierzchni wybiegu dla ps6w dokalizowanego przy

ul. Wysokiej (Park Slodowo). Obecna wielko6i przedmiotowego *ybiegu nie pozwala na

swobodnq ,gaDawg " ps6w wiQkszych ras, co w pol4czeniu z ustawowym zakazem swobodnego

w5puszczania ps6w w lasach, pozbawia ich mo2liwodci ftrycznej aktywnodci.

Bior4c pod uwagg duZe obszary wolnego terenu, realizacja tego posnrlatu j est mozliwa.

W zwiqzku z po\\yi.szym uprzejmie proszg o pozrytywne rozpatrzenie niniejszego

wniosku.
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